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Адрес KC Glass & Materials Co., Ltd. 
1105, Seongjin-ro, Ipjang-myeon 
Seobuk-gu, Cheonan-si 
Chungcheongnam-do

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
KC Glass & Materials Co., Ltd, specializes in producing brown glass bottles. We also develop and sell medicine bottles, beverage bottles, beer bottles,
agricultural chemical bottles, and other various bottles, following our ideal of putting our best efforts into bottles.

Medicine Bottles 
Known as the best quality of containers for minimizing medicine spoilage, by stopping ultra-violet from passing through.These bottles are being used in
many domestic and overseas pharmaceutical companies.

Beverage Bottles 
Known as the most hygienic among many containers. These environmentally friendly bottles are easy to get a hold of, and can be recycled.

Beer Bottles 
Beer bottles, one of people´s favorite liquor are developed in various designs. Since these bottles are recycled in large numbers compared to other
containers. they will greatly contribute to environmnetal preservation in the 21 century.

Agricultural Chemical Bottles 
No containers for preserving, and preserving itself from the toxic chemicals in agricultural chemicals are better suited than glass bottles.

Company Profile of KC Glass & Materials Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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